
          
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0023/2014 

Datum: 22.03.2018 

 

Z A P I S N I K 

 

23. redne sejo  Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 22. marca 

2018, z začetkom ob 16.00 uri,  v veliki sejni sobi Občine Radenci.  

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Erik IVANUŠA, Franc HIMELRAJH, Aleš KAUČIČ, Ivan 

KLOBASA, Janez KONRAD, Miroslav MADON, Simona MLINARIČ, Zlatko MIR, Vladimir 

RANTAŠA, Srečko RAUTAR, Jožef TOPLAK in Sašo ZIDAR. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Kristjan KÜČAN in Anja TRSTENJAK 

 

OSTALI PRISOTNI: Mojca MAROVIČ, Davorin ZAMUDA, Jasna DIVJAK, Nataša TOPLAK 

in Zdenka ŠTEFANEC, vsi OU 

 

NOVINARJI: TV AS - snemalec, Filip MATKO, Prlekija.on.net 

 

Župan je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je prisotnih 14 svetnikov in svetnic, in 

tako je Občinski svet Občine Radenci sklepčen. 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 22. redne seje. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje spremenjeni dnevni red.  

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval  nihče sveta. 

 

Sprejet je bil naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 22. redne seje Občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov  

4. Predlog sklepa o sofinanciranju cepljenja dečkov 6. razredov osnovnih šol proti 

humanim papiloma virusom 

5. Predlog sklepa o podaji soglasja k ceni storitve »Pomoč družini na domu« v občini 

Radenci za leto 2018  

6. Predlog sklepa o podaji pozitivnega mnenja k imenovanju Janje Prašnikar Neuvirt, 

na delovno mesto ravnateljice Srednje šole za gostinstvo in turizem Radenci 

7. Predlog sklepa o določitvi višine najemnine za prostore poslovne stavbe, št. 949, 

na naslovu Radgonska cesta 9G 

8. Predlog Odloka o načinu izvajanja OGJS zbiranja določenih vrst komunalnih 

odpadkov na območju Občine Radenci - prva obravnava 

9. Elaborat o oblikovanju cen storitev OGJS odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode za leto 2018 

10. Potrditev letnega programa izvajanja javne službe urejanja in čiščenja javnih 

površin na območju občini Radenci v letu 2018 



11. Končna poročila o opravljenih nadzorih: 

 Zaključnega računa proračuna Občine Radenci za leto 2016, 

 v Zavodu za turizem in šport Radenci 

 v Vrtcu Radenci, Radenski mehurčki 

12. Poročilo o delu Nadzornega odbora 

13. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

 

AD 1 POTRDITEV ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

DEJAN BERIČ je povedal, da ima na zapisnik slovnično pripombo pri točki Vprašanja in 

pobude, kjer je govoril, da je potrebno oživeti krožne poti ob reki Muri in ne kužne poti, 

kot je zapisano. Prosil je, da se zapisana napaka popravi. 

 

Predsedujoči je povedal, da je v zapisniku potrebno dodati še, da se bo cenik ZTIŠ-a 

obravnavale na eni izmed naslednjih sej. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 290/14 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 22. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 06.02.2018, s podanimi pripombami. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2  INFORMACIJA O DEJAVNOSTI  ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacijo o dejavnosti med sejama in povedal: 

 

- da 23. redna seja poteka na novi lokaciji, v novih poslovnih prisotnih. 

 

- Da bo občinska uprava skupaj s podjetjem Progrin d.o.o. organizirala  Dan oprtih 

vrat, ki bo v soboto 24. marca 2018, v času od 10. do 13. Ure. 

 

- Prav tako je povedal, da je opravil razgovor z g. Šefčevičem, direktorjem podjetja 

Radenska d.o.o. Prosil ga je za pomoč pri ureditvi rondoja in pri ureditvi pločnika 

v Boračevo. Povedal je še, da bo Kofola poskušala urediti muzej v Radencih. Za 

ureditev muzeja bo imenoval strokovno komisijo, v kateri bi naj bil tudi 

predstavnik s strani občine. G. Šefčovič je povedal, da želijo na občino prenesti 

parcelo, kjer stoji sedaj minigolf. 

 

- Povedal je tudi, da je pred kratkim sprejel dve nuni, predstavnici šolskih sester. 

Na Kapeli je bil v času od 2. do 5. marca organiziran misijon v počastitev 200 

letnici rojstva Marije Puhar – ustanoviteljice reda šolskih sester. Bila je velika 

zagovornica slovenskega jezika in izobraževanja z vzgledom. 

 



 

- Navedel je še, da ima občina zaradi obilnega deževja težave s plazovi. Najhujši 

plaz je v Janževem Vrhu pri Ivaničevih, kjer se je stanovanjska hiša nagnila in 

počila. Občina je poklicala g. Krajnca, ki je strokovnjak za plazove in ga prosila, 

da pripravi stroškovnik za sanacijo predmetne hiše, kakor tudi sanacijo plazu.  

 

- Povedal je še, da je občina prejela pritožbo na izdani sklep za zamenjavo 

zemljišča za g. Križaniča. Posledično je prekinil z vsemi nadaljnjimi postopki in 

podpisom pogodbe. Vprašanje o tej zadevi je bilo zastavljeno na MJU, odgovora 

do današnje seje še nismo prejeli, zato ga bomo posredovali na naslednjo sej. 

 

- Navedel je tudi, da je DOSORJU uspelo pridobiti koncesijo za 46 postelj, to pa 

predstavlja dober rezultat dela Dosorja.  

 

 

AD 3  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  

 

Vprašanje so zastavili: 

 

G. NIKOLAJ BRUS je povedal,  

 da je že pred dvema letoma podal pobuda za prehod za pešce pri novi poslovni 

stavbi. 

 

ODGOVOR: 

Za dne, 28.3.2018 je dogovorjen sestanek na DRI, kjer bo zastavljeno predmetno 

vprašanje. 

 

ODGOVOR: 

O tem dne 28.3.2018 na DRI ni bilo govora. K temu projektu smo pristopili že pred leti, 

zato lahko povemo, da bo za predmetno investicijo potrebno izdelati projektno nalogo, 

projekt za izvedbo, izvesti meritve osvetljenosti. Največji strošek  poleg gradbenih del je 

izvedba dodatne razsvetljave oz. »biča« nad prehodom. Stroški izvedbe skupaj s 

projektno dokumentacijo so po laični oceni, ocenjeni na cca. 20.000, 00 eur. 

 

 

G. ZLATKO MIR je povedal,  

 da mu ni logično tolmačenje države, da lahko ljudje hodijo mimo prehoda. 

Povedal je še, da ni prehoda  tudi pri pločniku pri pokopališču.  

 

G. FRANC HIMELRAJH je povedal,  

 da so kot svetniki premalo informirani glede izgradnje bazena, prav tako pa tudi 

nimajo oz. imajo premalo informacij o prodaji in zamenjavi parcel.  

 Predlagal je, da se pred prodajo in zamenjavo najprej opravi ogled le teh parcel, 

nato pa se  odloča, kaj se bo prodalo in kaj ne. 

 

ODGOVOR: 

Predsedujoči je povedal, da občinska uprave brez sklepa občinskega sveta ne more ne 

prodati in ne kupiti nobenega zemljišča, če pa kdo želi, si parcele lahko ogleda. 

 

 

G. MIROSLAV MADON je vprašal,  

 kaj se dogaja s cesto – rondo- mostovi. 

 

ODGOVOR: 

Za dne, 28.3.2018 je dogovorjen sestanek na DRSC, kjer bo zastavljeno predmetno 

vprašanje, na katerega pričakujemo dogovor. 

 



ODGOVOR: 

Sestanek predstavnikov Občine Radenci na DRI v Ljubljani, dne 28.3.2018, v sestavi 

Janez Rihtarič župan, Zlatko Mir, Davorin Zamuda 

 

Cesta rondo mostovi - po potrditvi projektne naloge je s strani DRI stekel postopek 

javnega naročila za izdelavo projekta (prometne študije, štetje prometa, projekta za 

izvedbo), predvideno je,  da se obnova izvede po etapah že v letu 2019. 

 

 

 Predlagal je, da bi se  svetnikom pošiljali zapisnike sej in odborov pred samo sejo 

OS, da bi si lahko zadeve pogledali, kdo je o čem razpravljal. 

 

ODGOVOR: 

Predsedujoči se je strinjal s predlogom g. Madona in povedal, da jim  bomo v bodoče 

zapisnike  pošiljali.  

 

 Podal je pobudo  o umiritvi  prometa iz Murske Sobote v smeri iz Panonske na 

Mladinsko ulico. Povedal je, da se je promet močno povečal, zato predlaga, da se 

pri štorklji naredi umiritev prometa z otokom, ležečimi policaji  ali podobno. 

 

 

G. JOŽEF TOPLAK je vprašal  

 kako daleč je izdelava projekta kanalizacije Boračeva – Janžev Vrh - Melanjski 

vrh. 

 

ODGOVOR: 

Predsedujoči je povedal, da so projekti PGD in PZI že naročeni.  

 

 

 Vprašal je kako je z izgradnjo HE na reki Muri v kraju Hrastje Mota.  

 

ODGOVOR: 

Predsedujoči je povedal, da je plan začetka gradnje v letu 2020. 

 

 Povedal je še, da prebivalci naselja Murščak še naprej želijo imeti volišče, če ga 

ne bodo imeli bodo bojkotirali in ne bodo šli volit.  

 

ODGOVOR: 

Predsedujoči je predlagal, da se poda predlog, kje bi bilo možno organizirati volišče. 

 

 Zanimalo ga je kako je  ceno vode, vodarine, kdaj in kako bo s tem s strani JP 

Prlekija. 

 

ODGOVOR: 

Enotna cena še ni določena, ker Občina Ljutomer ni podprla skupno pripravljenega 

Elaborata. 

 

 Prav tako ga je zanimalo, kdaj se predvajajo ponovitve sej OS na televiziji. 

 

ODGOVOR:  

Seje potekajo predvidoma ob četrtkih. Prvo predvajanje celotno posnete seje je v petek 

ob 21. uri, drugo pa v nedeljo ob 16. uri.  

 

 Povedal je tudi, da se ob vstopu v novo poslovno stavbo tabla občina ne vidi, oz. 

je zelo slabo vidna, zato bi bilo to potrebno urediti. 

 

 



AD 4 PREDLOG SKLEPA O SOFINANCIRANJU CEPLJENJA DEČKOV 6.  

         RAZREDOV OSNOVNIH ŠOL PROTI HUMANIM PAPILOMA VIRUSOM 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za družbene 

dejavnosti in ga v predlagani vsebini tudi potrdila.  

 

Razpravljali so: g. Vladimir RANTAŠA, g. Zlatko MIR in g. Jožef TOPLAK. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 291/14  

 

Občinski svet Občine Radenci soglaša s sofinanciranjem cepljenja dečkov 6. 

razredov osnovnih šol proti humanim papiloma virusom.  

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI sta glasovala 2 člana občinskega sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5  PREDLOG SKLEPA O PODAJI SOGLASJA K CENI STORITVE »POMOČ   

          DRUŽINI NA DOMU« V OBČINI RADENCI ZA LETO 2018  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za finance, proračun in premoženjske 

zadeve in Odbor za družbene dejavnosti in ga v predlagani vsebini tudi potrdila.  

 

Razpravljal je g. Jožef TOPLAK. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 292/14  

 

Občinski svet Občine Radenci soglaša s predlagano ceno storitve za izvajanje 

javne službe pomoč družini na domu na območju Občine Radenci v letu 2018 

in sicer: 

 za obdobje od 1. 1. - 31. 3. 2018 v višini 13,73 eur/ef.uro, 

 za obdobje od 1. 4. – 31. 12. 2018 v višini 13,96 eur/ef.uro. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 



AD 6 PREDLOG SKLEPA O PODAJI POZITIVNEGA MNENJA K IMENOVANJU JANJE 

PRAŠNIKAR NEUVIRT, NA DELOVNO MESTO RAVNATELJICE SREDNJE 

ŠOLE ZA GOSTINSTVO IN TURIZEM RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja in Odbor za družbene dejavnosti in ga v predlagani vsebini tudi potrdila.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 293/14  

 

Občinski svet Občine Radenci podaja pozitivno mnenje k imenovanju Janje 

Prašnikar Neuvirt, Rihtarovci 2, 9252 Radenci na delovno mesto ravnateljice 

Srednje šole za gostinstvo in turizem Radenci.  

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 7 PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE UPORABNINE ZA PROSTORE 

POSLOVNE STAVBE, ŠT. 949, NA NASLOVU RADGONSKA CESTA 9G 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Nataša TOPLAK. 

O predmetnem sklepu so razpravljali Odbor za finance, proračun in premoženjske 

zadeve, Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in Statutarno pravna komisija ga v 

predlagani vsebini tudi potrdili.  

 

Razpravljal je g. Nikolaj Brus. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 294/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o določitvi višine 

najemnine/uporabnine za prostore poslovne stavbe, št. 949, na naslovu 

Radgonska cesta 9G. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 



AD 8 PREDLOG ODLOKA O NAČINU IZVAJANJA OGJS ZBIRANJA DOLOČENIH 

VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE RADENCI - PRVA 

OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Pred uvodno obrazložitvijo je predsedujoči predlagal umik predloga Odloka o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu izvajanja obveznih občinskih gospodarskih 

javnih služb zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov na območju Občine Radenci, ki je 

bil potrjen v 1. obravnavi na 21. seji Občinskega sveta Občine Radenci, dne 21.12.2017, 

vse navedeno v skladu z določbo 71. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Radenci. 

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Davorin ZAMUDA. 

 

O predmetnem sklepu so razpravljali Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, 

Statutarno pravna komisija in  Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 

javne službe in ga v predlagani vsebini tudi potrdili.  

 

Razpravljali so g. Jožef TOPLAK, Miroslav MADON, G. Nikolaj BRUS. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 295/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o načinu izvajanja obvezne občinske 

gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na 

območju Občine Radenci – 1. obravnava s podanimi pripombami. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9 ELABORAT O OBLIKOVANJU CEN STORITEV OGJS ODVAJANJA IN ČIŠČENJA   

         KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE VODE ZA LETO 2018 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal direktor podjetja SIM d.o.o. Radenci, g. Borut SEČKO. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in 

gospodarske javne služne in Statutarno pravna komisija in ga v predlagani  vsebini tudi 

potrdila.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 296/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme  

 

Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske 

odpadne vode za leto 2018 v Občini Radenci. 

 

IN 



 

Sklep o določitvi višine subvencionirane cene omrežnine za izvajanje storitev 

obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode za leto 2018 v Občini Radenci, v višini 30 %. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 10 POTRDITEV LETNEGA PROGRAMA IZVAJANJA JAVNE SLUŽBE UREJANJA 

IN ČIŠČENJA JAVNIH POVRŠIN NA OBMOČJU OBČINI RADENCI V LETU 2018 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik podjetja GMW d.o.o., g. Davor GRGEC. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Statutarno pravna komisija, Odbor za okolje in 

prostor, vsebini tudi potrdila.  

 

Razpravljali so g. Franc HIMELRAJH, g. Jožef TOPLAK, g. Nikolaj BRUS,  

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 297/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o potrditvi Letnega programa izvajanja 

javne službe urejanje in čiščenje javnih površin na območju Občine Radenci za 

leto 2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 11 KONČNA POROČILA O OPRAVLJENIH NADZORIH: 

 ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE RADENCI ZA LETO 2016, 

 V ZAVODU ZA TURIZEM IN ŠPORT RADENCI 

 V VRTCU RADENCI, RADENSKI MEHURČKI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik NO g. Toni ŽITEK. 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 298/14  

 

Občinski svet Občine Radenci se je seznanil s poročili o opravljenih nadzorih in 

sicer : 

 ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE RADENCI ZA LETO 2016, 

 V ZAVODU ZA TURIZEM IN ŠPORT RADENCI 



 V VRTCU RADENCI, RADENSKI MEHURČKI 

 

 

AD 12 POROČILO O DELU NADZORNEGA ODBORA 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik NO,  g. Toni ŽITEK. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 299/14  

 

Občinski svet Občine Radenci se je seznanil s poročilom o delu Nadzornega odbora. 

 

 

AD 13 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  

 

Predsedujoči je dal odgovore na zastavljena vprašanja na sami seji. 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 23. redne  seje Občinskega sveta Občine Radenci. 

 

Predsedujoči je sejo končal ob 19.45 uri. 

 

Zapisnik pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

Janez RIHTARIČ, 

Župan Občine Radenci 

 

Mojca MAROVIČ, 

DIREKTORICA OU 

 


